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وعده مدیرعامل سنگ آهن مرکزی در جلسه پرسش و پاسخ :

تلاش برای پرداخت مطالبات و اجرای پروژههای توسعهای
عسکری، مدیرعامل شرکت سنگ آهن مرکزی ایران - بافق، در جلسه پرسش و پاسخ با مردم ، ضمن اشاره به چالشهای مالی موجود، تأکید کرد که

پرداخت مطالبات معدنچیان و رانندگان در اولویت شرکت قرار دارد و تلاشهایی برای بهبود وضعیت مالی در جریان است.

به گزارش خبرنگار گروه صنعت و تجارت خبرگزاری گزارش خبر،عسکری، مدیرعامل شرکت سنگ آهن مرکزی ایران - بافق، در جلسه پرسش و پاسخ با
مردم ، ضمن اشاره به چالشهای مالی موجود، تأکید کرد که پرداخت مطالبات معدنچیان و رانندگان در اولویت شرکت قرار دارد و تلاشهایی برای

بهبود وضعیت مالی در جریان است.

وی با بیان اینکه بدهیهای شرکت باعث شده برخی فعالیتها محدود شوند، اظهار داشت: «با وجود مشکلات، تلاش میکنیم شرایط را بهبود ببخشیم.
صبوری کارکنان و رانندگان در این دوران دشوار بسیار قابل تقدیر است.»

رانندگان بهحق است و شرکت در حال بررسی و پیگیری افزود که حقوق  بار اشاره کرد و  عسکری همچنین به مشکلات مربوط به حملونقل و 
این قشر کاسته شود. بر  اقتصادی  از فشار  تا  پرداختهاست 

مدیرعامل شرکت سنگ آهن مرکزی ایران خاطرنشان کرد که با رفع چالشهای مالی، برنامههای توسعهای از جمله بهبود رفاه کارکنان و پیگیری
پروژههایی همچون شهربازی بافق در اولویت اجرایی قرار خواهند گرفت.

وی ابراز امیدواری کرد که با برنامهریزیهای دقیق و همکاری تمامی کارکنان، شرکت بتواند از این مرحله عبور کند و روند فعالیتهای خود را به سوی
توسعه پایدار سوق دهد


